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Koledzy z portalu &bdquo;Åšwiat Koni&rdquo; zamieÅ›cili tekst pod tytuÅ‚em &bdquo;Zmiana warty
w PZJ&rdquo;. Bez znaku zapytania. Podzielam to stanowisko.

WskazujÄ… na to nie tylko fakty podane w przytoczonym tekÅ›cie. Chodzi o to, Å¼e do biura PZJ w
prawidÅ‚owym terminie i trybie zgÅ‚oszona zostaÅ‚a tylko jedna kandydatura na prezesa PZJ.
Kolejna osoba z kolei zostaÅ‚a zgÅ‚oszona jako kandydatura do zarzÄ…du PZJ. Inne istotne fakty,
które wskazujÄ…, Å¼e &bdquo;zmiana warty&rdquo; nastÄ…pi, to wybory wÅ‚adz oraz delegatów w
dwóch najwiÄ™kszych i najsilniejszych wojewódzkich zwiÄ…zkach jeÅºdzieckich, czyli w
Wielkopolsce oraz na Mazowszu. W Å›wietle tych faktów dotychczasowy prezes oraz popierajÄ…cy
go czÅ‚onkowie zarzÄ…du nie majÄ… szans w nowym rozdaniu. Nie jest moim celem ocena
dokonaÅ„ czy krytyka bÅ‚Ä™dów wÅ‚adz, które koÅ„czÄ… misjÄ™ rzÄ…dzenia polskim
jeÅºdziectwem. Najogólniej mówiÄ…c byÅ‚y i plusy, ale byÅ‚y i minusy.WiÄ™kszoÅ›Ä‡ Å›rodowiska
uznaÅ‚a jednak, Å¼e minusów byÅ‚o wiÄ™cej i postanowiÅ‚a wziÄ…Ä‡ sprawy w swoje rÄ™ce.
Tak dziaÅ‚a demokracja i nie siÄ™ co na niÄ… obraÅ¼aÄ‡. Ja w kaÅ¼dym razie siÄ™ nie
obraÅ¼am. Niezadowoleni majÄ… prawo tak wyraziÄ‡ swoje niezadowolenie z dotychczasowego
stanu rzeczy. Tak, bÄ™dzie &bdquo;nowe&rdquo;, przynajmniej pod jednym wzglÄ™dem.
Personalnym, bo bÄ™dÄ… rzÄ…dziÄ‡ nowi ludzie. Ale to jeszcze nie oznacza, Å¼e bÄ™dzie
lepiej. Bo w rzÄ…dzeniu istotne jest nie tylko to, kto bÄ™dzie dzierÅ¼yÅ‚ ster, ale takÅ¼e &ndash;
a moÅ¼e nawet przede wszystkim &ndash; to, czy wytyczy wÅ‚aÅ›ciwy kierunek i czy bÄ™dzie
umiaÅ‚ w tym wÅ‚aÅ›ciwym kierunku zmierzaÄ‡. Do tego potrzebnych bÄ™dzie kilka rzeczy:
konsekwencji i wytrwaÅ‚oÅ›ci w trzymaniu steru oraz umiejÄ™tnoÅ›ci, aby caÅ‚a zaÅ‚oga przez
cztery lata dÄ…Å¼yÅ‚a w tym samym kierunku. Ktokolwiek bÄ™dzie rzÄ…dziÅ‚, trzeba nowej ekipie
daÄ‡ kredyt zaufania. &bdquo;Po owocach ich poznacie&rdquo;. A za cztery lata albo bÄ™dÄ…
rzÄ…dziÄ‡ dalej, albo do gÅ‚osu dojdzie odwieczny cykl demokracji.PozamiataneA propos
&bdquo;czterech lat&rdquo;. PZJ dostaÅ‚ odpowiedÅº z Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa
Narodowego i Sportu w sprawie, jak powinna wyglÄ…daÄ‡ kolejna kadencja. Czy w zwiÄ…zku z
wydÅ‚uÅ¼eniem jej o rok z powodu pandemii, teraz naleÅ¼aÅ‚oby jÄ… skróciÄ‡, aby jÄ…
dostosowaÄ‡ do cyklu olimpijskiego. Niestety, odpowiedÅº nie przewiduje tego skrócenia. A oto
najwaÅ¼niejsze zapisy o tym Å›wiadczÄ…ce: ZgodziÄ‡ siÄ™ naleÅ¼y, z ocenÄ… zawartÄ… w
niniejszym piÅ›mie, a sformuÅ‚owanÄ… na tle dziaÅ‚alnoÅ›ci Polskiego ZwiÄ…zku
JeÅºdzieckiego (dalej: PZJ), Å¼e zasada wydÅ‚uÅ¼enia kadencji, o której mowa w art. 15zzzc
ust. 2 ustawy o szczególnych rozwiÄ…zaniach znajduje zastosowanie wyÅ‚Ä…cznie do 
kadencji wÅ‚adz polskiego zwiÄ…zku sportowego trwajÄ…cej obecnie./&hellip;/Zatem
dÅ‚ugoÅ›Ä‡ kolejnych kadencji wÅ‚adz PZJ pozostaje w tej sytuacji bez zmian i jest zgodnÄ…
z reguÅ‚Ä… okreÅ›lonÄ… w statucie PZJ. DziwiÄ™ siÄ™, Å¼e wÅ‚adze sportowe nie podjÄ™Å‚y
ustawodawczego wysiÅ‚ku, aby chociaÅ¼ daÄ‡ zwiÄ…zkom sportowym moÅ¼liwoÅ›Ä‡ wyboru co
do skrócenia obecnej kadencji po to, Å¼eby po poprzednich piÄ™ciu latach, dodaÄ‡ obecnie trzy
lata, aby w sumie znowu kadencje pokrywaÅ‚y siÄ™ z cyklem olimpijskim. Nie wierzÄ™, aby nowo
wybrane wÅ‚adze po trzech latach podjÄ™Å‚y decyzjÄ™ o &bdquo;samorozwiÄ…zaniu&rdquo; po
to, aby to zrównanie cyklów &ndash; olimpijskiego i kadencji wÅ‚adz PZJ nastÄ…piÅ‚o. A o skutkach
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rozjechania siÄ™ tych cyklów przekonamy siÄ™ dopiero po IO w ParyÅ¼u.Marek Szewczyk 
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